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متن پرسش

با سلام خدمت استاد ارجمند، خدا قوت: شبههای یکی از دانشجویان برای دخترم ایحاد کرده و بعد

متوجه شدم که تقریبا بین بیشتر جوانان این اعتقاد وجود داره و آن این است که می گویند این قانون

جذب هست که تو میتوانی هر آنچه را که دوست داری و آرزویش را داری با فکر کردن به آن و

معطوف کردن توجه فرد به آن، میتوانی آن را بدست آوری و حتما به آن می رسی. حالا سوال بنده

این است که آیا این حرف درست است و چنین قانونی وجود دارد و اینکه ما طبق قرآن معتقدیم تا

خداوند نخواهد برگی از درخت نمیافتد، چگونه باید این را برای جوانمان تبین کنیم و در درستی و

غلطی این حرف چه جواب باید گفت؟! با عرض پوزش از اینکه مزاحم وقتتون شدم. متشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: باید بدانند این افراد با توهّمات خود زندگی میکنند و با توهّمات خود به

آنچه میخواهند میرسند. زیرا خالق هستی نظام خود را بر اساس میل انسانها نساخته است، ولی

رحمت واسعهی او آنچنان است که انسانها را تنها نمیگذارد. موفق باشید


